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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.5.2017  
 
 
 
Tomko: 
Všetci vidíme, že sa robí oprava chodníka a vytvorenie parkovísk cintorín Paričov. Je to 
chválitebné, ale uvažuje sa aj o takom niečom aj v Milhostove pri cintoríne? Otázka na 
vedenie mesta. Takisto nie je tam vôbec prístupová cesta, ani parkovisko pre vozidlá.  
 
PhDr. Čižmár: 
Cintorín Milhostov a parkovacie plochy, aj túto záležitosť berieme ako podnet. Ak to bude 
možné, v čo najskoršom období sa pripraví nejaká štúdia, alebo návrh riešenia, ktorá bude 
musieť byť prerokovaná samozrejme aj na komisii výstavby a následne potom v prípade 
vyčlenenia finančných prostriedkov aj tu, priamo na mestskom zastupiteľstve. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 


